
Referat | FAU møte 06.11.2023

Repr. tilstede: Anne Kari (1.-3. trinn), Hilde (4. trinn), Robert (5. trinn), Elsa (6.trinn), Lena (7. trinn),
Lisbeth (8. trinn), Frode og Karl Johan (9. trinn), Thormod (10. trinn).

Fraværende: Malin (4 tr.), Kenneth (5.tr.), Gry (7.tr.), Line (8. tr.), Ruth Helene (10. tr.)

Referent: Elsa og Frode

Sak 1: innkalling
Godkjent. Alle trinn er representert i møtet.

____________________________________________________________________________________

Sak 2: Informasjon fra fritidsveileder Stine Bakke, Skien kommune
Stine fortalte om sin rolle i Skien kommune hvor hun kan komme inn og bistå barn og unge med å komme
i gang med fritidsaktiviteter når dette synes vanskelig enten med bakgrunn i foresattes økonomi eller
andre grunner. Hennes område er Gulset, og hun brenner for å fange opp og hjelpe barn og unge i gang
med aktiviteter blant annet for å hindre utenforskap og fordi alle barn har rett til fritid. Det ble
problematisert rundt det å fange opp tilfellene, og ofte var sosiallærer en god kilde til å oppfatte behovet i
tilfeller der fritidsveileder kan komme inn og både veilede, følge opp, være med første gangene og dekke
fritidsaktiviteten økonomisk.

Kontigentkassen og Fritidsfondet hvor Stine kan søke om dekning av kontigent eller utstyr. Dette er noe
foreldre ikke selv kan søke om, men gjennom sosiallærer, lagleder eller Stine så kan det søkes om støtte
ved behov.

Rektor foreslo at Stine tok kontakt med vår sosiallærer Mia for å fortelle om dette tilbudet og hva man kan
bistå med, og om mulig få konkrete signaler dersom man ser at noen barn har lyst til å drive med
aktiviteter men begrenses av foreldrenes økonomi eller andre årsaker.

____________________________________________________________________________________

Sak 3: Info fra rektor

Status

100 elever pr i dag. Vi var oppe i 106, men noen av ukrainerne har fått fast bosted andre steder i
landet.
Det har vært en berikelse å få flere ukrainere på skolen. De har vært en god del for seg selv, hvor en
norsktalende, ukrainsk pedagog har hatt norskundervisning. I tillegg har de vært mer og mer ute i
klassene sine. Alle har uttalt at de har det bra på skolen og foreldrene er veldig fornøyd.



Besøksdag 9.nov.
Torsdag 9. november kl 15-17.30 er det besøksdag på skolen. Har hatt annonse ute på TA.no siste 10
dagene, og pusset opp landingssida på oasenskole.no/grenland.
Vi skal henge opp banner på skoleveggen i morgen. Ellers har vi vært ute i barnehager og menigheter
tidligere i høst.

Ansatte:
Det har vært en forholdsvis stabil start på året. Det er færre sykemeldinger enn det var på samme tid
i fjor. Det er godt. Sykemeldingene som vi har, har ikke noe med jobbsituasjon å gjøre. To av de ansatte
er ute i morspermisjon. Både rektor og inspektør tar rektorskolen. Denne er ferdig desember 2024.

Skolens utviklingsområder høsten 23
Som sagt på foreldremøtet tidlig i høst er det samme utviklingsområdene ii 23/24 som forrige år.
- Fagfornyelsen. Vi lager gode planer i alle fag som gjør at vi får en bedre oversikt over hvilke
temaer vi har vært igjennom til en hver tid. I fjor fokuserte vi på basisfagene. I år skal vi ta
flere av de muntlige og noen praktisk- estetiske fag.
- Kompetanseløftet. Sammen med kommunen jobber vi med å avdekke hva vi kan bli bedre på.
Det er et spennende arbeid som vi er midt inne i.
- Vi jobber kontinuerlig med å ha et godt og trygt skolemiljø. Vi, som alle andre skoler, har saker
vi ikke ønsker å ha. Disse tar raskt tak i når vi fatter mistanke om noe. Vi har hatt noen flere
hendelser i den siste måneden, men jeg opplever at tiltakene vi setter inn, har god effekt.
- Pr tid har vi en pågående og svært populær sjakkturnering som går over tre uker.

Tilstandsrapport:
Tilstandsrapporten ble ferdigstilt i september.
Den legges ved som et eget vedlegg i epost til FAU.

Regnskap, budsjett og elevtall
Prognosen for 2023 viser overskudd på 80.000, men tallene per nå viser ca. 300.000 bak budsjett.
(regnskap for 2022 viste ca 350.000 i minus (uten SFO).
Budsjett elevtall ved telledato 1. oktober var 98. Vi landet på 106, grunnet 12 nye ukrainere.
Vi har såvidt startet med budsjettarbeid for 2024, og skal ha møter med OS Holding denne uka.

Regjeringens forslag til statsbudsjett 2024.
Regjeringen foreslår i Statsbudsjettet for 2024 å kutte støtte til 1-10 friskoler. De vil at 1-10 skolene
ikke skal ha høy sats for både barneskolen og ungdomsskolen. Konsekvensen for OSG er 28% mindre
støtte. De vil ta støtten vekk over en periode på 5 år, slik at vi har mistet de 28% når vi skriver 2028.
Likevel mister vi altså ca 1 million hvert år de neste 5 årene, totalt ca 5 millioner. Det vil totalt si ca 6
årsverk, og da har ikke vi mulighet til å drive 1-10 skole lenger.

Derfor har det vært intens jobbing de siste ukene, både regionalt og nasjonalt. Lokalt har Skauen og
Oasen skole Grenland hatt møter med politikere fra både posisjon og opposisjon. Det vil 8. november
være demonstrasjoner over hele landet. Vi skal ha en lokal variant i Porsgrunn. Se arrangementet
vårt på FaceBook.



10.-klassetur
10. klasse har akkurat vært på tur til Bulgaria. Det var en fin tur, men skolen ser behovet for å reise på
en tur som gjennomføres uavhengig av sykdom på reiseledere. Derfor sjekker vi nå opp muligheten
med å reise med Hvite busser eller Aktive fredsreiser til Berlin og Krakow.
Temaet på disse turene er viktigere enn noen gang å holde høyt.

Annen informasjon fra rektor:

Rektor informerte også om pilotprosjektet Watoto som det var sendt eget informasjonsskriv ut om. I tillegg
informerte rektor om svar fra skolen vedrørende e-posten som kom tidligere i år vedrørende SFO. Rektor
fortalte at vedtektene er klare på at SFO har stengt jul, påske og hele juli. Det er krevende økonomisk å
holde SFO åpent med få påmeldte barn når det er andre ferier. OSG (og andre friskoler) er ikke pålagt å
ha SFO, derfor får vi heller ikke støtte til denne driften. Det vil si at all økonomi rundt SFO er reint tap.
Derfor er SFO ved OSG nødt til å holde stengt om det er for få påmeldte. Rektor erkjenner at
kommunikasjonen i forkant av sommerSFO 2023 var noe mangelfull, og det skal skolen rydde opp i!

____________________________________________________________________________________

Sak 4: Årshjul
- Foreldremøtet i mars - FAU skal legge opp til innhold:
- FAU sitt foreldremøte i mars: idemyldre, planlegge innhold, dato?

FAU foreslår at Frode sjekker ut dato for møtet mtp å booke eksterne ressurser, og hvordan dette skal
arrangeres mtp om det er et storforeldremøte for 1-10 trinn FAU foreslår også at Frode kontakter
sosiallærer Mia siden hun “har skoen på” og vet kanskje mer om hvilket behov hun ser.

Foreslåtte temaer er:

● Nettvett, sosiale medier, Mobbing og utestengelse
● SLT koordinator om rus og evt andre temaer
● Stine Bakken - fritidsveileder fra Skien kommune - aktiviteter for alle
● Linda Andernach Johannesen - levende tro i hjemmet

____________________________________________________________________________________

Sak 5: Økonomi
a. Frivillig gave - status primo oktober var innbetalt kr 1.965,- Det forventes mer da det er en
forsinkelse. En vennlig påminnelse vurderes sammen med skolen, f.eks takke for bidraget.. Frode
konfererer rektor om saken.

b. Økonomi - status - saldo konto før siste rest frivillig gave og p.t. er kr. 13.923,-

Ønskelig at vi realiserer utstyr etc til elevene til våren. Oppmerksomhet/gave til jul for lærerne fra FAU
ordnes og overrekkes trolig i uke 50.

____________________________________________________________________________________



Sak 6: Diverse saker

- Kveldsravn på Gulset - fungerer delvis, liten skole med få elever i 7-8 trinn, mulig også 6. trinn fra våren.

- Juletrefest - må avklares når dette er. 1-4 trinn er arrangør, arbeidslivsfag bistår, Frode sjekker dato

- Forslag om salg av julehefter fra NMS (Det Norske Misjonsselskap) gir årlig ut litterære julehefter med
ulike bidragsytere. Dette selges for 219kr og halvparten av kjøpesummen går direkte til selger. Tenker
dette kan være en fin måte å få inn litt penger til skolekassa, samtidig som juleevangeliet blir delt med
mennesker. En i FAU solgte heftene i fjor, og de var overraskende lette å selge. FAU synes dette var en
god ide og et godt budskap og en fin innpakning. Det diskuteres om hvordan dette rent praktisk kan
gjennomføres. Karl Johan sjekker om mulig med konto for alle trinn. FAU tenker kanskje hver elev kan
selge 3 hefter hver. Hilde sjekker med rektor m.fl. om dette kan la seg gjøre. Det er returrett på det som
ikke selges.

Sak 7: Eventuelt
- Spørsmål om dette med felles halloween arrangement på skolen. Det ble vist til andre
fellesarrangementer som HalloVenn på Tabernaklet med flere.

____________________________________________________________________________________

Neste FAU-møte: Mandag 29. januar 2024 kl. 18.30-20.30

____________________________________________________________________________________

Meld inn saker du er opptatt av via din klassekontakt eller e-post til FAU: fauosg@gmail.com

mailto:fauosg@gmail.com

